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1.   Opening en vaststelling agenda 
• De voorzitter opent de vergadering om 18.05 uur en heet iedereen welkom. 
• Agenda is akkoord. Uiteindelijk geeft de RC aan PS een advies over de technische kant van de 

begroting; met name m.b.t. systematisch toegepaste procedures en de financieel technische aspecten.   
• Aanwezigen: dhr. Coonen (vz), mwn. Ong (PWC), Nieuwenhuis (FIN), dhrn. Schouten, Verrijt, 

Harmsen van der Beek, Essed (ged), Schulpen (dir MID), Dankers (PWC), Dankers (sec).  
2.   Mededelingen 
• Geen 
3. Verslagen Rekeningcommissie 
• Verslag 23 september: vastgesteld. 
• Verslag 04 oktober: vastgesteld. 
• Afsprakenlijst is “blanco”, wat betekent dat de RC haar acties heeft afgewerkt. 
• Planning is helder. 
4. Statenvoorstellen 
4.1. Begroting 2011 en Najaarsnota 2010 (PS 60/10) 
De RC is over het algemeen tevreden over de wijze waarop de begroting is gepresenteerd, de 
toegankelijkheid, de leesbaarheid (kleuren en ook de “delta’s”). 
Enkele vragen die resteren: 
• De toon van het statenvoorstel lijkt politiek gekleurd. 
• De status van de bijgevoegde notitie grondbedrijf is onhelder (vast te stellen, maar niet als zodanig in 

besluiten verwerkt).  
• Er ligt een relatie met de investeringsagenda: gaan we het mobiliteitsfonds wel/niet activeren; relatie 

mobiliteitsfonds en reguliere wegeninvesteringen; hoe investeringen transparant te monitoren 
ondanks dat er een apart hoofdstuk voor komt. 

• M.b.t. Samen Investeren in Brabantstad: 20% overprogrammeren  i.r.t. onderbesteding en hoe 
e.e.a. doorloopt naar de volgende bestuursperiode. 

• De wijze waarop GS met de extra wensen is omgegaan (M/A n.a.v. Voorjaarsnota). Betekent ook, 
dat er steeds meer druk op de begroting komt, wat leidt tot realistischer ramen, een 
“schaarstebenadering” en een noodzaak tot toetsen van gestelde ambities op PS-niveau. Dat stelt 
ook vragen naar evt. risico’s die daardoor kunnen gaan ontstaan op systeemniveau, waar PWC 
wellicht iets over kan zeggen. 

• De tekstuele beschrijving rondom de escrows lijkt te indiceren dat er meer duidelijkheid zou bestaan 
op dit moment. 

PWC reageert kort: 
• M.b.t. activeren: de BBV geeft bijzondere criteria hiertoe, waardoor er keuzes tot toepassing 

gemaakt kunnen worden en er bv. samenhang kan ontstaan tussen het activeren van investeringen 
i.r.t. bestemmingsreserves (communicerende vaten). 

• M.b.t. de risico’s: de methode tot risicoanalyse en de bepaling van het weerstandsvermogen is 
conform voorgaande jaren en opgenomen in de risicoparagraaf. Desalniettemin heeft PS het 
budgetrecht om bv eerder ingestelde bestemmingsreserves te realloceren. 

• M.b.t. de escrows (aangevuld door dir. Mid): complex; vallen in stappen vrij; van jaar tot jaar bezien 
om het risico (vooral fiscaal) zo beperkt mogelijk te houden; eerste tranche valt zonder risico vrij. 
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Overigens: op dit moment niet meer helderheid t.o.v. eerdere berichten aan PS. 
De Gedeputeerde reageert kort: 
• Dank voor complimenten, waarbij het vooral een resultaat van alle drie de betrokken partijen 

(PS-GS-ambtelijk) is geworden en daarmee ene goede basis voor de toekomst. 
• Toon van het voorstel is mede ingegeven door de risico’s i.r.t. het Rijk. 
• M.b.t. de notitie grondbedrijf: daarop wordt terug gekomen via Memorie van Antwoord/Nieuw 

besluit (TOEZEGGING Gedeputeerde). 
• M.b.t. mobiliteitsmiddelen: o.b.v. balansverkorting (advies PWC) is met terugwerkende kracht 

gedeactiveerd met name in de wegen. Het sparend financieringsfonds is gekoppeld aan de ruit 
bij Eindhoven, N69 en N279. In de tijd bezien hoe de uiteindelijke financiering plaats moet 
vinden en naar die kennis de (groei tot) inzet van middelen uit het mobiliteitsfonds of reguliere 
investeringen bepalen. 

• M.b.t. S.I.B.: 1 januari 2011 is bepalend (schop in de grond) en het echte resultaat kunnen we 
pas in 2013 te bepalen. Risico’s overprogrammering zijn daarop afgestemd. 

De voorzitter constateert, dat een 2e termijn niet nodig is. Hij benadrukt, dat de overgang voor bv S.I.B. 
en het spaarfinancieringsfonds goed geregeld moet worden wil dat voor de toekomst transparant 
inzichtelijk blijven. Namens gedeputeerde wordt gesteld, dat dit aspect bij de besluitvorming door GS 
wordt betrokken. 
De voorzitter constateert dat gelet op de financieel-technische aspecten er een positief advies voor 
behandeling in PS kan worden geformuleerd. 
De secretaris verwerkt e.e.a. (ACTIE: Secretaris). 
5. Bespreekvoorstellen 
• Geen 
6. Rondvraag 
• Geen. 
7.  Sluiting 
• De voorzitter sluit de vergadering om 18.45 uur. 
 
De Rekeningcommissie voornoemd,  
Voorzitter, 
 
 
 
 
G. Coonen 

Secretaris, 
 
 
 
 
J. Dankers 

 
 
Bijlagen: 

1. Planning RC 
2. Toezeggingen RC 
3. Advies ’Begroting 2011 en najaarsbrief’ (PS 60/10) 
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